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Številka: 03201-4/2018-002                                                                                              TOČKA 2 

Datum:   12.04.2018 

 
 

Z A P I S N I K 
24. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 11.04.2018 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 15 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko Barbara, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Merkuš 
Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, Rožman Romana, 
Stajnko Jerebic Doroteja, Trstenjak Zvonimir, Vrhovšek Konrad. 
 
Odsotni: 
Anita Arzenšek, Kobal Aleš, Obreht Anton, Strnad Matjaž. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Maja Krajnc, Metka Meglič, Katja 
Arnšek, Irma Bračko, Vanja Jus, Janja Šijanec, Drago Slanič, Stanko Rafolt - strokovne službe, 
Drago Žura - predsednik nadzornega odbora, Marko Turčin - ZD dr. Adolfa Drolca Maribor, Darja 
Ljubimski, Igor Rebec - Center za pomoč na domu MB, Urška Berlič – družba UMARH, Metka Ober-
lajt - zapisnikar. 
 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 23. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 23. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 14 PROTI: / 
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3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 2: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 24. redne seje Občinskega 
sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 23. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Seznanitev z Letnim poročilom Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor za leto 2017. 
5. Obravnava in potrditev Finančnega načrta Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor 

za leto 2018. 
6. Seznanitev s Poslovnim poročilom Centra za pomoč na domu Maribor za leto 2017. 
7. Obravnava in potrditev sklepa o soglasju k ceni socialno varstvene storitve »Pomoč družini 

na domu« v Občini Hoče-Slivnica. 
8. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za ureditev 

kmetije Žigart – prva obravnava. 
9. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanj-

sko gradnjo v k.o. Rogoza (parc. št. 410/2, 410/3, 412/4, vse k.o. Rogoza) – skrajšani po-
stopek. 

10. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa 
skupne občinske uprave Medobčinski urad za varstvo okolja in ohranjanja narave – po 
skrajšanem postopku.  

11. Obravnava in potrditev novelacije Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za ure-
ditev lokalne ceste LC št. 380031 Hočka koča – Ledina. 

12. Obravnava in potrditev Odloka o poimenovanju nove ulice v naselju Spodnje Hoče v Občini 
Hoče-Slivnica – skrajšan postopek. 

13. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih in nagra-
dah Občine Hoče-Slivnica – druga obravnava. 

14. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje člana sveta zavoda – Zavod za turizem Ma-
ribor – Pohorje. 

15. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda 
Osnovne šole Franca Lešnika Vuka Slivnica. 

16. Obravnava in potrditev Rebalansa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2018 - po skraj-
šanem postopku.  

17. Obravnava in potrditev Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 
2017 – po skrajšanem postopku. 

18. Pobude in vprašanja. 

 

 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 
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4. TOČKA 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. ADOLFA DROLCA  
MARIBOR ZA LETO 2017 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom Zdravstvenega 
doma dr. Adolfa Drolca Maribor za leto 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 

 
 

5. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. 

ADOLFA DROLCA MARIBOR ZA LETO 2018 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za finance Srečko Ornik in predsednik Odbora za družbene 
dejavnosti Bojan Mlaj.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 4: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica je obravnaval  in potrdil Finančni načrt Zdravstve-
nega doma dr. Adolfa Drolca Maribor za leto 2018. 

 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 

 
 

6. TOČKA 
SEZNANITEV S POSLOVNIM POROČILOM CENTRA ZA POMOČ NA DOMU MARIBOR  

ZA LETO 2017 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 



 

4 

 

 
Obrazložitev je podala predstavnica Centra za pomoč na domu Darja Ljubimski. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s Poslovnim poročilom Centra za po-
moč na domu Maribor za leto 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 

 

 
7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K CENI SOCIALNO VARSTVENE 
STORITVE »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predstavnik Centra za pomoč na domu Igor Reberc. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik – odbor je predlagal popravek v tabeli 3. 
 
Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril predstavnik Centra za pomoč na domu Igor Reberc. 
 
Obrazložitev je podal tudi direktor občinske uprave Peter Cokan. 
  
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene 
storitve »Pomoč družini na domu« v Občini Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 14 PROTI: / 
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8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 
NAČRTU ZA UREDITEV KMETIJE ŽIGART – prva obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica družbe UMARH Urška Berlič. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in podpredsednik Statutarno 
pravne komisije Rok Klanjšek. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za ureditev kmetije Žigart v prvi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 14 PROTI: / 

 

 
 

9. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NA-

ČRTU ZA STANOVANJSKO GRADNJO V K.O. ROGOZA  
(PARC. ŠT. 410/2, 410/3, 412/4, VSE K.O. ROGOZA) – skrajšani postopek 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Maja Krajnc. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in podpredsednik Statutarno 
pravne komisije Rok Klanjšek. 
 
Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila strokovna sodelavka Maja Krajnc. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za stanovanjsko gradnjo v k.o. Rogoza (parc. št. 410/2, 410/3, 412/4, vse k.o. 
Rogoza) po skrajšanem postopku. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 

 
 
 

10. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

USTANOVITVI ORGANA SKUPNE OBČINSKE UPRAVE MEDOBČINSKI URAD ZA 
VARSTVO OKOLJA IN OHRANJANJA NARAVE – po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Maja Krajnc. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in podpredsednik Statutarno 
pravne komisije Rok Klanjšek. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi skupne občinske uprave Medobčinski urad za varstvo okolja in ohranjanje 
narave po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  14 
ZA: 14 PROTI: / 

 

 
11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV NOVELACIJE DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE 
INVESTICIJSKEGA PROJEKTA ZA UREDITEV LOKALNE CESTE  

LC ŠT. 380031 HOČKA KOČA – LEDINA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Maja Krajnc. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in podpredsednik Statutarno 
pravne komisije Rok Klanjšek. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Novelacijo Dokumenta identifikacije investi-
cijskega projekta za ureditev lokalne ceste LC št. 380031 Hočka koča – Ledina. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 

 

 
12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O POIMENOVANJU NOVE ULICE V NASELJU 
SPODNJE HOČE V OBČINI HOČE-SLIVNICA – skrajšan postopek 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Maja Krajnc. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in podpredsednik Statutarno 
pravne komisije Rok Klanjšek. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o poimenovanju nove ulice v naselju 
Spodnje Hoče v Občini Hoče-Slivnica po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 

 

 
13. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
PRIZNANJIH IN NAGRADAH OBČINE HOČE-SLIVNICA – druga obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Jožef Merkuš. 
 
Stališče je podal podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek, in sicer komisija predla-
ga, da se točka umakne z dnevnega reda. V primeru, da točka ne bo umaknjena, pa predlagajo 
spremembo, in sicer se črta pogoj: podpisana izjava« iz odloka, ter da se dopolni 10. člen: končno 
poročilo KVIAZ-a mora vsebovati podatke o vseh prejetih predlogih, ne samo končnega predloga. 
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Razpravljali so člani sveta: Jožef Merkuš, Franjo Mihalič. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o priznanjih in nagradah Občine Hoče-Slivnica v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 13 PROTI: / 

 

 
 

14. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE ČLANA SVETA ZAVODA – 

ZAVOD ZA TURIZEM MARIBOR – POHORJE 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Jožef Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za predstavnika Občine Hoče-Slivnica v svetu zavo-
da - Zavod za turizem Maribor – Pohorje imenuje Andreja Pavlineka. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  11 
ZA: 8 PROTI: / 

 

 
 

15. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKA USTANOVI-

TELJA V SVET ZAVODA OSNOVNE ŠOLE FRANCA LEŠNIKA VUKA SLIVNICA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Jožef Merkuš. 
 
Razpravljali so člani sveta: Zvonimir Trstenjak, Srečko Ornik, Franjo Mihalič, Bojan Mlaj. 
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Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
 

SKLEP ŠT. 14:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda Osnov-
ne šole Franca Lešnika Vuka Slivnica pri Mariboru imenuje Uroša Pelcarja. 

SKLEP NI SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 12 PROTI: 2 

 

 
 

16. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV REBALANSA PRORAČUNA OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA 

LETO 2018 - po skrajšanem postopku 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Stališče so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, predsednica Odbora za 
kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica Od-
bora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za fi-
nance Srečko Ornik in podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klanjšek. 

 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 15:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Rebalans proračuna Občine Hoče-Slivnica za 
leto 2018 - po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 14 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 16:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, pre-
mičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2018. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 14 PROTI: / 
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17. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O ZAKLJUČNEM RAČUNU PRORAČUNA OBČINE 

HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2017 – po skrajšanem postopku 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Stališče so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, predsednica Odbora za 
kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica Od-
bora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za fi-
nance Srečko Ornik in podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klanjšek. 

 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 17:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 
Hoče-Slivnica za leto 2017 - po skrajšanem postopku.  

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 14 PROTI: / 

 

 
 

18. TOČKA 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
SREČKO ORNIK 
Podal je pobudo, da bi na spletni strani občine objavljali tudi zapisnike in gradiva, ki jih obravnava-
jo na sejah krajevnih skupnosti. 
 
KONRAD VRHOVŠEK 
AMD Pohorje je praznovalo 55 letnico delovanja, poslali so članek za utrinke in fotografijo priznaj, 
iz katerih so bila razvidna imena dobitnikov priznanj, vendar pa fotografija ni bila objavljena. Podal 
je pobudo, da se v primeru, ko gre za obletnice društev, objavi celoten prispevek in fotografije, ki 
jih katerokoli društvo pošlje. 
 
FRANJO MIHALIČ 
Vprašal je, kako daleč je zadeva glede semaforjev v podvozu v smeri Rogoze.  
 
Podal je pobudo za nabavo solarnih svetilk ob pločniku, ker je popolna tema in je zelo nevarno. 
 
Župan MARKO SORŠAK 



 

11 

 

Svetilke ob pločniku -  projekt je naročen, potrjen mora biti še s strani DRSC. 
Ureditev podvoza - opravljen je bil terenski sestanek. 
 
STANKO RAFOLT 
Glede podvoza je bil na pobudo DRSC sklican terenski ogled. V pripravi je projektna dokumentaci-
ja, ki bo skušala ta problem rešiti na način, da bo čim manj zastojev v primeru večjih padavin. 
 
Zapora na Mariborski cesti v Slivnici – promet je urejen s semaforji, vse je postavljeno v skladu z 
elaboratom, ki ga je potrdila Direkcija za ceste. Glede na to, da so prometni znaki ustrezno postav-
ljeni je potrebno sprejeti dejstvo, da se nekaj gradi, da je polovica ceste zaprte in posledično za-
stoji.  
 
ZDRAVKO ČUFAR 
Predlagal je, da se uvede avtoriziranje člankov, članki so avtorsko delo in nihče nima pravice po-
segati v vsebino, brez soglasja avtorja članka. To ne pomeni za lektoriranje ampak za vsebinske 
posege. 
 
Podal je pobudo za ureditev spomenika talcev v Čreti, potrebno je opraviti nekaj vzdrževalnih del. 
 
 
Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in 
ob 1905 sejo zaključil. 
 
 
 
Zapisala:                             

Metka Oberlajt, dipl. upr. org.                                                           ŽUPAN 

    dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 


